## Volleyball Festival

Today is Volleyball Festival.

This is after 3 years due to corvid 19.

But we must do infection control.

Each grade students use gym 2 periods.

The 1st grade use gym at 1st and 2nd period, the 2nd grade at 3rd and 4th, the 3rd grade 5th and 6th.

All students shout out and smile.

In spite of short time all students felt fun.

I think that school events are very good educational activities.

I wish current stats of pandemic continue.

## バレーボール大会

今日はバレーボール大会が行われた。

コロナ禍のため3年ぶりの実施である。

しかし、感染対策はしなくてはならない。

各学年、2時間ずつ体育館を使って実施した。

1年生は1・2時限、2年生は3・4限、3年生は5・6限である。

生徒は大声を出し笑顔であった。

短時間であったが、楽しそうだった。

学校行事は大切な教育的な活動である。

今の感染状況が続くことを願っている。